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Utstillings gruppe 

Vi har laget en utstillings gruppe som består av styret, Solveig Holth, Vivi Hammer, 
Unni Hammer, Lene I Krav, Lars Guttorm Askerød, Hans Støvern ogTherese Kopprud. 
Gruppen kommer å være behjelpelig ved våre utstillinger. 

Nissevinner utstillingen 

Den 28 desember 2024 blir det utstilling for våres avd. Niclas – teller opp hvor mye for 
vi har kvar til denne utstilling. Det meste er ellers klart til denne utstilling. 

Utstilling 2025 

Til 2025 så har vi søkt om å få arrangere utstilling ved Disenå, sammen med Odal HK. 
Dato for denne utstilling er 21-22 juni. 

Så har vi søkt om Nissevinner utstillingen 2025. Den vil bli i romjula. 

Oslo Dogshow 

Dato er den 20-22 september 2024. Vi kommer å ha stand der. Niclas har alt begynt å 
forhøre seg om noen som ønsker å berike våre stand. Niclas tar styring over å invitere 



andre NSK avd om å bli med. Vi må ha tak på de nye bannerne som vi ønsker å bruke 
denne helgen.  

Klippe kurs 

Det blir klippe kurs den 28 september ved Waggitails lokaler, Disenå. Solveig Holth 
kommer å holde dette klippekurset. 

Andre aktiviteter 

Eventuelt kommer det å holdes ringetrening i Niclas sin hage. 

Nosework – Niclas skal spørre om ev lån av lokal ved Fetsund HK. Kakki tilbyr og sin 
garasje for et slik kurs. 

Helena trekker seg 

Ettersom Helena ikke var med på dette møte, så må vi ta opp dette ved neste styrelse 
møte.  

Hvem skal skrive til Spaniel Bladet 

Det er per i dag Helena som skriver til bladet. Så vi tar og opp dette ved neste styrelse 
møte. 

Reiseregninger 

Vi har tidligere tatt opp dette og det finnes et vedtatt på at 1500 kr inkl reiseutgifter, 
skal betales ut. 

Jaktutvalget 

Vi har invitert Jaktutvalget og Inge Bergland til å ha en diskusjon om hvordan gruppen 
og styret skal oppnå optimalt utbytte av hverandre. Styret ønsker at Jaktutvalget setter 
sammen et skriv om demmes ønsker. Det kommer da å bli et nytt møte så diskusjonen 
kan gå videre. 

 

Referert av Misty Knowlton, nestleder, fungerende leder 

 

 

 

 


